
                                                ZŠ a MŠ Vinařice. VI. ulice 165, 273 07 

ZÁPIS  č. 1/ šk. rok 2014/2015 

Schůze dne 14.10.2014 

Přítomní :  Mgr. S. Hálová, Mgr. R. Plochová, paní M.Luptáková, p. Feřtek , p. M. Kaiser  

Host : Mgr. Radomila Krchová, ředitelka školy, A. Horová nová členka ŠR 

Jednání řídila  :  Mgr. S. Hálová 

Program schůze :    

1. Představení p.ředitelky a nové členky 

2. Konec členství ve ŠR S. Hálové 

3. Projednání a schválení výroční zprávy 

4. Akce na školní rok 2014/2015 

5. Různé 

Zpráva:                                                                                                                                                         

1. Představení nové ředitelky ZŠ a MŠ  Vinařice, její koncepce rozvoje školy 

– pokračování v profilaci školy na rozšíření hodin HV, do výuky byla přidána hra na zobcovou 

flétnu 

- zařazení většího počtu hodin českého jazyka, matematiky a anglického jazyka 

- iniciace založení SRPŠ, které je již v jednání s konkrétními rodiči  

2. Ukončení členství současné předsedkyně S. Hálové. Členství končí zvolením nové členky na 

PR 18.11.2014. Novou členkou Rady z řad učitelů byla navržena učitelka MŠ Alena Horová. 

Na další schůzi je potřeba zvolit nového předsedu. 

3.  Paní ředitelka Krchová seznámila členy s Výroční zprávou. Schválení proběhne internetově 

do 20.10. 

4. Členové Rady byli seznámeni se školním projektem na tento školní rok – Tradice a zvyky  

5. Různé –  

Pan Kaiser  

Diskuse na téma lyžařského výcviku – jeho cena vzhledem k délce, nabídka na příští šk.rok 

dříve. 



Připomínky k výuce TV – využití fotbalového hřiště v obci. Byla již obnovena spolupráce 

s panem Šaškem.                                                                                                                                   

Využití školní tělocvičny – rozvrh hodin bude vyvěšen na školním webu, aby bylo možné její 

větší využití pro organizace z obce.                                         

Paní Horová  

Potřeba oplocení asfaltového hřiště před MŠ, které je požadováno již opakovaně. Zástupce 

obce pan Feřtek slíbil zařazení tohoto tématu na projednání na obecním zastupitelstvu. 

Paní Luptáková  

Zmínila možnost spolupráce s místním Domovem důchodců – vystoupení pěveckého kroužku 

pro obyvatele, při různých příležitostech. 

 

Usnesení:  

1. Členové ŠR internetově schválí do 20.10.2014 Výroční zprávu. 

2. Škola zpracuje plán akcí a aktivit, které by bylo možné realizovat z fondu SRPŠ. 

3. Na školní web bude viditelně umístěno : 

 úprava počtu vyučovacích hodin v rámci HV, ČJ, AJ a M 

 rozvrh hodin tělocvičny 

4. Rada se sejde podle potřeby v prosinci. 

 

Zapsala Mgr. S.Hálová  

  

 

      

    

    

 

 


